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Här kommer en sammanfattning av vad vi pratade om på föräldramötet:


• Lagföräldrar Pia och Anna presenterade sig och berättade om vad våra 
uppgifter i laget är.


• Det är att ansvara för beställning av Restaurangchansen som varje barn i 
nu läget ska sälja en var av och att göra schema för bemanning av de 
aktivitetsdagar ( Dingtunadagen och Valborgsmässoafton vid 
Bygdegården) som klubben är med och arrangerar. Dessa aktiviteter är till 
för hela klubbens ekonomi.


• Vi har huvudansvaret för att sammanställa schema för att sälja fika på våra 
hemmamatcher. Det görs uppifrån och ner i lag listan och rullar sen runt 
igen när ett varv gått. Om ni inte kan på det tilldelade datumet så är det 
eget ansvar att byta med någon annan och meddela gärna via laget.se att 
ni har koll på att det är er tur eller att byte skett så behöver ingen fundera. 
Den här aktiviteten är för att samla in pengar till vårt eget lag och 
pengarna kommer att användas för att kunna åka på cuper med barnen 
och för att kunna hel eller del finansera inköp av lag kläder som inte 
föreningen står för.


• Vi kommer ha någon form av försäljnings aktivitet inom laget varje säsong, 
detta som för fikat att samla in pengar till lagkassan. Vi beslutade på mötet 
att sälja toa och hushållspapper nu. Varje barn ska sälja minst två balar 
men gärna fler om det går.


• Det är viktigt att alla föräldrar tar sitt ansvar och ”drar sitt strå till stacken” 
då vi alla som är engagerade i laget genom att vara tränare eller 
lagförälder gör det här helt ideellt på vår fritid för att barnen ska ha 
möjlighet att spela fotboll. Vi har minst lika mycket i våra liv för övrigt som 
de flesta andra vill jag vara tydlig med att säga.


• Två till tränare behövs senast till nästa säsong för att laget ska kunna 
fortsätta. Om det inte finns fler föräldrar som kan ta det ansvaret måste vi 
tyvärr lägga ner laget eller minska antalet barn betydligt. I dagsläget är det 
bara Micke och Kalle som är tränare, Måns är med när det fungerar med 
familjen då han är hockey tränare också och Batte har slutat. Att vara 
tränare innebär att du är på alla träningar och matcher, inte bara de när ditt 
barn är med. Det är ett ansvar mot barnen och övriga ledare. Svenska 
fotbollsförbundet rekommenderar minst en ledare på tio barn och i dag är 
det 29 barn i laget. Om det finns fyra tränare i laget så kan en tränare vara 

http://laget.se


borta från ett tränings tillfälle då och då (även Micke) utan att det blir svårt 
att bedriva träningar. Anmälningar till detta uppdrag görs till Micke.


• Vi pratade om att sammanställa ett antal övningar i en Övningsbank som 
går att använda på träning även för en mindre fotbolls rutinerad förälder.


• Vi pratade också om lokal till vinterns träningar. Med så mycket barn 
kommer gympasalen i skolan vara alldeles för liten. Anna kollar med 
kanslist Eva- Lotta vad det finns för alternativ.


• Restaurangchansen kommer delas ut under nästa vecka.


• Jag har just skapat en privat facebookgrupp som heter Dgif P-12/13/14 
som ni gärna kan leta reda på så kan vi lägga ut bilder från matcher mm 
där.


Tack för uppslutningen på mötet!


